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Verslag Algemene Vergadering 

18/11/2022 

 
 

 

Aanwezig: Mats Vandemeulebroucke, Stijn Smeets, Dylan Vroonen, Mathilde Blanc, Robbe Willaert, 
Wout Rubbrecht, Somjate Thammashote, Kobe Casaer, Vivian Tsang, Robin Janssens, Yarne Billen, 
Vincent Van den Moortel, Kiran Robben, Neo Clynckemaillie, Flor Victoor, Jethro Young, Jonas 
Vleminckx, Margaux Devos, Yves Smits, Simon Thielens, Samy van Vooren, Alexander Herbots, 
Zinaida Barseghyan, Lisanne Leemans, Arne Janse, Corneel Peters, Jochen Valcke, Maarten 
Ghesquiere, Alexander Konstantinov, Rishi Ram Lakshman, Hanne Vervecken , Robin Knoors, Dante 

Kerstens (34) 
 
Aanwezig zonder stem: Nele Vankevelaer, Dante Vanderveken(2) 
 
Afwezig: Robbe Hollevoet, Saloni, Stijn Hofkens, Pavel Burya, Astrid Van Kerckoven (5) 
 
Volmacht: Neo Clynckemaillie (Anton Van Lieshout), Kiran Robben (Louis Van hunsel), Maarten 
Ghesquiere (Jelle Cuypers),  Alexander Konstantinov (Tjörven Kerckhofs), Robin Janssens (Jules 
Mans), Simon Thielens (Hendrik Vandeput), Kobe Casaer (Hans Jansen), Mats Vandemeulebroucke 
(Jef Suy), Robbe Willaert (Diete Loenders), Dylan Vroonen (Aya Chaouni Benabdallah), Alexander 
Herbots (Toon Cuppens), Rishi Ram Lakshman (Sudarshan Iyengar) , Hanne Vervecken (Lotte 
Kesteleyn), Yarne Billen (Liselotte Meersseman), Wout Rubbrecht (Alexander Nieto Rodriguez) (15) 
 

 

Volgende AV: Datum en plaats worden nog meegedeeld 

 
Agenda 

1. Goedkeuring Agenda 

2. Goedkeuring Vorig Verslag 

3. Aanpassing IR Ar 23. 

4. Goedkeuring budget support material 

5. Investering Backdrop 

6. Ontslag 

a. Arne Basteijns 

b. Chelsea Lemberechts 

c. Jiaze Kong 

d. Seppe Van de Plas 

7. Coöptaties 

a. Dante Vanderveken 

b. Manu Kranzen 

c. Nele Vankevelaer 

8. Verkiezing KC 

a. Mats Vandemeulebroucke 

b. Stijn Smeets 

c. Anton Van Lieshout 

9. Aanstelling Robin Janssens active fraction RvB 2022-2023 

10. Goedkeuring jaarrekening 2021-2022 
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11. Aanpassing IR Art 9. §2 

12. Varia 

 
1. Goedkeuring Agenda 

De agenda werd goedgekeurd met handopsteking. 

 

2. Goedkeuring Vorig Verslag 

Het vorig verslag werd goedgekeurd met handopsteking. 

 

3. Aanpassing IR Ar 23. 

Mats legt het agendapunt uit. 

Art. 23: staat op dit moment in het IR als volgt: “Er kan worden gestemd op twee 
verschillende manieren, namelijk bij handopsteking of bij schriftelijke en anonieme 
stemming. “ 
 

Dit zouden we graag aanpassen naar: “De AV heeft voorgaande elke stemming de keuze hoe 

kan worden gestemd via algemeen consensus. Dit kan op twee verschillende manieren, 

namelijk bij handopsteking of bij schriftelijke en anonieme stemming. De schriftelijke en 

anonieme stemming kan zowel op papier als elektronisch zijn.” 

 

Deze aanpassing wordt voorgesteld om te voorkomen dat er elke AV een uitzondering moet 

gevraagd worden om online te kunnen stemmen.  

 

Deze aanpassing zou ons de mogelijkheid geven om vóór elke stemming de stemmings 

methode te kunnen kiezen. 

 

De AV heeft deze aanpassing goedgekeurd. 

 

Jonas: Om een deftige en geldige stemming te verkrijgen moet je één of twee (moest je nu 

een proxy hebben) keer anoniem kunnen stemmen en dit moet telkens nagekeken worden. Ik 

ben geen fan van google forms. Mensen kunnen ook vals spelen en meerdere keren stemmen 

 

Jethro: Google forms doet dat allemaal. En als iemand meerdere keren gestemt heeft kan de 

Ab Actis zien hoeveel stemmer er zijn en hoeveel er zouden moeten zijn. 

 

Jonas: Maar ik denk dat we ten minste een alternatief moeten zoeken. 

 

Jethro stelt voor dat Jonas een alternatief zoekt. 

 

De AV had een indicatieve stemming, als de meerderheid behaald wordt zal Jonas een 

alternatief zoeken. 

 

De meerderheid stemt voor. Jonas zal een alternatief zoeken. 
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4. Goedkeuring budget support material 

Mathilde geeft een presentatie voor deze investering. 

 

Mathilde: De eerste investering waar ik het over wil hebben is het klimmateriaal. Vorig jaar 

kochten we 3 sets, maar dit jaar realiseerden we ons dat we er meer nodig zouden hebben. 

We willen 2 bij kopen wat neerkomt op 497,20 euro. Dit zou op de investeringsrekening 

komen omdat dit materiaal is dat de komende jaren gebruikt gaat worden. 

 

Corneel: Als ik mij niet vergis moeten wij ééntje kopen die over uw shouders gaat om in orde 

te zijn met de verzekering, wat niet het geval is met die dat jullie willen kopen. 

 

Mathilde zal dit uitzoeken. 

 

Simon: Je zou ook kunnen betogen dat als we dit kopen moeten we juist geen verzekering 

gebruiken. Dit zou dan gewoon exta veiligheid zijn. 

 

Algemene opmerking: Wees zeker om een systeem te hebben waar we zeker zijn dat dit 

materiaal niet verloren zal geraken. 

 
Dit soort touw heeft een vervaldatum van 4 tot 5 jaar (met intens gebruik). Maar aangezien 

wij  ze niet zo intens zullen gebruiken zal hun levensduur wel langer zijn. 

 
Corneel maakt de opmerking dat we dit best met de verzekering nagaan. Want het is goed 

om mensen veilig te houden maar het neemt maar één verkeerde val, zelfs van 2 meter 

hoog, om een erg ongeval te hebben. Het kan dan zijn dat de verzekering dan weigert om te 

verzekeren want we hebben andere materiaal gebruikt dan dat dat zij zouden goedkeuren. 

 

Conclusie: Tussen nu en gala gaan we de juiste dingen opzoeken om verzekerd te zijn. Als er 

geen AV is voor het gala sturen we een mail uit naar de AV om dit budget goed te keuren, 

anders doen we dit op de volgende AV. 

 

5. Investering Backdrop 

Mathilde: Vervolgens wil ik de backdrop bespreken. We willen graag een professionele 

backdrop kopen die duurder is dan degene waar we in eerste instantie naar gekeken hebben. 

Het is een pop up wand met gebogen randen. Het idee is dat ook dit op de 

investeringsrekening komt te staan. De vraag is ook of we de voor- en achterkant bedrukt 

willen hebben, wat de prijs aanzienlijk zou verhogen. 

 
Robbe W: Voor welke evenementen zouden wij dit gebruiken? 

Mathilde: Elke evenement waar we Industria in een profesionele licht willen representeren. 

 

Jonas: Ik zou graag eerst het ontwerp van de bedrukking zien vóór dat ik dit goedkeur. Hoe 

lang denk je dit te kunnen gebruiken? 
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Mathilde: Als het deftig bewaard wordt kunnen we het gebruiken voor 5 tot 10 jaar, vooral 

als we de hard case trolley kopen. 

 

Jethro: Ik zou niets op het achterkant drukken want die backdrop staat toch tegen een muur. 

Zet ook niets van bedrukking of stickers op de trolley want dat wordt snel vuil. 

 
Samy: Wat is de toegevoegde waarde van deze ten opzichte van de originele die jullie wilde 

kopen? 

 

Mathilde: We dachten gewoon dat het er niet zo goed of professioneel uitzag, het wordt ook 

niet geleverd met een behuizing. 

 

De vraag waarom we dit nodig zouden hebben, zeker als we al roll up banners hebben werd 

gesteld. 

 

Mats: Die willen wij niet gebruiken in een professionele omgeving omdat die het schild erop 

hebben. 

 

Mathilde: Als wij het goedkopere kopen zouden we een manier moeten zien te vinden om het 

deftig te bewaren. 

 

Jethro: Gaat Industria een standje op het job beurs hebben? Ik vraag omdat dit echter het 

enigste geval is waar ik het nuttig gebruikt kan zien worden. 

 

Wout: Dit jaar hebben wij geen standje maar wij gaan de ingang versieren met Industria 

banners en zulke dingen, dus zou het nuttig gebruikt worden. 

 

Kiran: De rollup banners zijn geen probleem om in de -2 te bewaren, maar hoeveel plaats zou 

zo een backdrop opnemen in de -2? 

 

Mathilde liet de product video zien om een idee te krijgen van hoeveel plaats het zou 

innemen. 

 

Samy: Ik denk niet dat de backdrop het waard is. Mischien wel voor het sector night en voor 

het job beurs maar ik in geen ander geval het echt nuttig gebruikt zien worden. 

 

Corneel gaat ermee akkoord. 

 

De aankoop van een backdrop werd afgekeurd door de AV door middel van consensus. Er 

werd voorgesteld te kijken naar andere investeringsmogelijkheden zoals bijvoorbeeld meer 

beachvlaggen of iets dergelijks. 

 

De aankoop van een backdrop werd wel goedgekeurd binnen de budgettering. De ploeg kan 

dit dus gerust nog kopen op voorwaarde dat dit op het jaarbudget komt in plaats van de 

investeringsrekening. 
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6. Ontslag 

De volgende personen namen ontslag: 

a. Arne Basteijns 

b. Chelsea Lemberechts 

c. Jiaze Kong 

d. Seppe Van de Plas 

 

7. Coöptaties 

a. Dante Vanderveken 

Dante stelt zich voor en wilt graag ontspanning doen. 

Er wordt gestemd op Dante. De uitslag is als volgt:  
Voor:  49 stemmen.  
Tegen: 1 stemmen.  
Onthouding: 2 stemmen.  
Er is een 2/3e meerderheid behaald en Dante is binnen de AV gecoöpteerd. 

 

b. Manu Kranzen 

Manu is niet fysiek aanwezig op de AV maar er was wel de mogelijkheid hem op te 

bellen bij vragen. Manu wil graag de support functie joinen. Hij wil nu pas het team 

joinen aangezien hij hiervoor in Diepenbeek studeerde en hij nu pas in Leuven is. 

Er wordt gestemd op Manu. De uitslag is als volgt:  
Voor:  43 stemmen.  
Tegen: 3 stemmen.  
Onthouding: 5 stemmen.  
Er is een 2/3e meerderheid behaald en Manu is binnen de AV gecoöpteerd. 

 

c. Nele Vankevelaer 

Nele stelt zich voor en wilt graag sport doen. 

Er wordt gestemd op Nele. De uitslag is als volgt:  
Voor:  45 stemmen.  
Tegen: 0 stemmen.  
Onthouding: 1 stemmen.  
Er is een 2/3e meerderheid behaald en Nele is binnen de AV gecoöpteerd. 

 

8. Verkiezing KC 

a. Mats Vandemeulebroucke 

Aangezien Mats Praeses is, is hij automatisch binnen de KC verkozen als voorzitter. 

b. Stijn Smeets 

Stijn wilt als vice voorzitter verkozen worden.  

 

Flor: Welke aanpassing of toevoeging ga je maken aan het kies regelment? 

Stijn heeft geen antwoord. 

 

Jochen: Wat zijn de recrutering plannen voor dit jaar? 
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Stijn: Wij hebben al een recrutering plan en een overzicht van wat wij willen doen 

zodat alles tijdig gebeurd. 

 

Jochen: Hoe zijn jullie van plan om mensen die geïnteresseerd zijn in het presidium 

geintereseerd houden tot aan de verkiezingsweek? 

 

Stijn: We zouden contact met hun houden en over toekomstige evenementen op de 

hoogte houden en misschien al een positie binnen het praesidium voorstellen. 

 

Jochen: Het is goed dat je het al aan het plannen bent. Dit geeft jullie al een 
voorsprong in vergelijking met sommige andere jaren, maar zorg ervoor dat je deze 
kans zeker niet ten volste benut. 

 
Flor: Wat doet een kies committee? Maakt recrutering daar deel van uit?  

 

Stijn: In onze visie wel. We willen zorgen voor een goede aanwerving van het 

toekomstige team. 

Er wordt gestemd op Stijn. De uitslag is als volgt:  
Voor:  49 stemmen.  
Tegen:  1 stemmen.  
Onthouding: 1 stemmen.  
Er is een 2/3e meerderheid behaald en Stijn is binnen het KC verkozen. 

 

c. Anton Van Lieshout 

Anton wilt als secretariaat verkozen worden. 

Er wordt gestemd op Anton. De uitslag is als volgt:  
Voor: 43 stemmen.  
Tegen: 3 stemmen.  
Onthouding: 4 stemmen.  
Er is een 2/3e meerderheid behaald en Anton is binnen het KC verkozen. 

 

 

9. Aanstelling Robin Janssens active fraction RvB 2022-2023 

Robin motiveert waarom hij binnen de RvB verkozen wilt worden. 

 

Flor: Wat is de werkdruk van de RvB? 

 

Robin: De werkdruk houdt in dat je naar de RvB vergadering gaat, maar ook in het algemeen 

aanwezig bent en let op het imago van Industria tijdens elke activiteit. Het is ook de taak van 

de RvB om ervoor te zorgen dat evenementen goed verlopen. 

 

 

Jochen: Op welke manier zou je nu toevoegen aan de RvB-leden? Zie je nog verbetering? 

 
Robin: Ik ben bij een paar van de RvB vergaderingen geweest en merkte dat er weinig 

interactie was. 



  7 

 
Studentenvereniging INDUSTRIA vzw – Groep T Leuven  |  Vesaliusstraat 13 3000 Leuven |  BTW BE 459.261.940 

Tel 016/30 10 48  |  E-mail info@industria.be  |  Web www.industria.be 

 

Flor: Hoe ga je om met vertrouwelijke informatie? 

Robin: Je houdt het vertrouwelijk, je praat er niet over met andere leden. 

 

Arne: Welke machten heb je als RvB? 

 

Robin: de RvB is een adviesgevend orgaan met toegang tot lokaalsleutel, social media van 

industria etc maar ik zie dit niet per se als extra macht. 

 

Flor: Ga je volgend jaar verder doen met Industria? 

 

Ja, Robin gaat volgend jaar verder doen met Industria. 

 

Dylan: Je zei dat je volgend jaar bij Industria zou blijven, geldt dat ook als je niet gecoöpteerd 

wordt in de RvB? 

 

Robin: Ja, ik zal gemotiveerd blijven zelfs als ik geen RvB lid ben. 

 

Simon: Vind je het geen risico dat je halverwege het jaar in een al bestaande dynamiek stapt? 

 

Robin: Daar heb ik over nagedacht, maar ik ken wel elk RvB-lid. Ik heb ook elk RvB verslag 

gelezen, dus ik ben op de hoogte van wat er speelt, dus ik zie het niet echt als een probleem. 

 

Robin verlaat de AV terwijl dat de AV zijn coöptatie bespreekt. 

 

Robin kwam de aula weer binnen en de AV stelde hem de volgende vragen: 

 

Wat is jouw visie voor Industria? 

 

Robin : Een visie is breed maar over het algemeen zie ik het als een studentenvereniging die 

opvalt, met een karakter dat we niet kunnen verliezen. Daarbij is het ook belangrijk om een 

goed imago te behouden. 

 
Jonas: Hoe ga je als lid van de RvB die visie handhaven? 

 

Robin: Door zelf mijn punten toe te voegen en mijn mening te geven of in ieder geval de visie 

een kans te geven bij andere RvB-leden. 

 
Jochen: Hypodetische vraag: als Industria de lotto wint, wat zou je dan met het geld doen? 

 

Robin: De ene helft zou ik op een beleggingsrekening zetten en de andere helft zou ik 

gebruiken voor de groei van Industria en haar evenementen. 

 

Simon: Bedoel je dat de professionele kant van Industria te veel aan het overnemen is in 

vergelijking met de studentikoze kant en dat dit een negatieve evolutie is? 
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Robin: Nee dat denk ik niet, ik denk alleen dat het daarop meer gericht is dan andere 

onderdelen zoals ons imago met studenten 

 

Wat zou je dan doen om je visie, welke zegt om meer balans terug te brengen tussen de 

professionele en studentikoze kant van Industria, te implementeren? 

 

Robin: Ik zou bijvoorbeeld opteren om elke vice toegang geven tot de FB-pagina, zodat ze een 

meer persoonlijke touch kunnen geven aan hun evenementen en mogelijks sneller, zonder een 

grote feedbackloop via communicatie, kleine aanpassingen kunnen doen aan 

evenementen/posts en ook zel posts kunnen maken. 

 

Jochen: Op welke manier zou de vices toegang geven tot de Facebook pagina concreet helpen 

met het behalen van jouw visie 

 

Robin: Het komt persoonlijker over als het een lid van de functie is die het doet. Maar ja dit is 

nu gewoon een idee dat ik ter plekke had. 

 

Robin verlaat de AV terwijl dat de AV zijn coöptatie bespreekt. 

 

Robin werd dan terug binnen gelaten. 

 

Er wordt gestemd op Robin. Er is geen 2/3e  meerderheid behaald en een herstemming 
werd genomen. 
 

Arne: In één minuut, wat doet de RvB? 

Robin: Een RvB zorgt voor een goede werking zowel intern als extern. 

 

De uitkomst van de herstemming was als volgt: 

Voor: 25 stemmen.  
Tegen: 25 stemmen.  
 

Er is geen 2/3e  meerderheid behaald en Robin werd niet binnen de RvB verkozen. 

 

10. Goedkeuring jaarrekening 2021-2022 

Alexander presenteert de jaarrekening. 

 

Als we kijken naar de jaarrekening zien we dat we een bedrijfsverlies hebben van 23 134,02 

euro. Hoe valt dit te verklaren als we dit vergelijken met de jaarbudgettering, waar we een 

winst van 5k hadden? 

Een belangrijk verschil tussen de jaarrekening en de jaarbudgettering is dat zaken zoals 

investeringen met geld van de investeringsrekening geen impact heeft op de 

jaarbudgettering, maar wel op de jaarrekening. Dit komt omdat Industria wel nog steeds geld 

uitgeeft, dit is gewoon geen geld van één specifiek werkingsjaar. 

Daarom ga ik het resultaat van de jaarrekening vergelijken met het resultaat van de 

jaarbudgettering, met enkele aanpassingen: 
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Eerst en vooral gaan we bij het resultaat van de jaarrekening 8459,05 euro optellen. Wat is 

dit getal? Dit is de uiteindelijke kost van de lustrumbudgettering (dus lustrum kosten - 

inkomsten). 

 

Waarom tellen we dit hierbij? De lustrumbudgettering is volledig apart van de 

jaarbudgettering, en kost ons wel geld. Dus in het resultaat vaan de jaarrekening worden 

deze kosten logischerwijze in rekening gebracht. Daarnaast wordt het geld voor de 

lustrumwerking over een periode van 5 jaar opgespaard door elk jaar 2500 euro over te 

zetten naar de lustrumrekening. Dit geld wordt dan in een lustrumjaar gebruikt voor de 

lustrumwerking. Aangezien dit een interne transfer van geld is houdt de boekhouder hier 

echter geen rekening mee, waardoor er eigenlijk een fout beeld ontstaat. Want het geld dat 

apart is gezet voor de lustrumwerking wordt dan ook niet meer geteld als een inkomst, 

waardoor het volgens de boekhouder tot een groot verlies lijdt. 

 

Vervolgens gaan we er 10 919,26 euro bijtellen. Dit getal is de hoeveelheid afschrijvingen die 

zijn gebeurd voor het afgelopen jaar. Het grootste deel van deze afschrijvingen is van de site. 

 

Als laatste tellen we er 7748,03 euro bij. Dit getal is het geld dat Eternal heeft uitgegeven in 

de periode juli-augustus-begin september voor District. Aangezien er heel wat late facturen 

waren zijn de bankrekeningen van Industria niet direct overgedragen na de overdrachtsAV 

aan District. Deze overdracht van de rekeningen gebeurde uiteindelijk op 6 september, en 

vanzelfsprekend moest District al een heel aantal facturen betalen voor deze overdracht 

plaatsvond. 

 

De boekhouder wou dit niet meer veranderen, omdat de jaarrekening al af was en omdat  de 

jaarrekening al zo'n miserie was. 

Als we dit allemaal optellen komen we uit op 3992,32 euro, wat al een heel pak dichter in de 

buurt komt van het resultaat van de jaarbudgettering in vergelijking met het initiële 

resultaat. 

 

De jaarrekeing werd goedgekeurd. 

 

11. Aanpassing IR Art 9. §2 

De discussie hierover ontstond toen een oud-lid van Recup een erelidmaatschap bij Industria 

wilde kopen. Hij was echter geen oud lid van Industria en studeerde ook niet af aan group T. 

Ook vertegenwoordigde hij Industria niet bij Recup. Het leek ons eerlijk om alle leden van 

Recup de kans te hebben om er ééntje te kopen. 

 

Daarnaast willen we afgestudeerde studenten niet meer opnemen in dit artikel. Dit omdat 

het geen zin heeft om ze er een te laten kopen aangezien we dit toch niet promoten naar 

hun en het tamelijk random is dat zou hier recht op hebben. 

 

Jethro: Ik denk niet dat dit een goed wijziging is, de oud Recup leden tonen aanzienlijke inzet 

voor Industria of zelfs groep T. Dit is een uitzondering voor de persoon waar we het hier over 

hebben, maar niet iedereen bij Recup heeft evenveel gedaan voor Industria. Verder zie ik niet 

in waarom we geen oude Groep T-studenten zouden accepteren. Het wordt niet gepromoot 
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en ze moeten erom vragen. Daarnaast moeten ze nog steeds een investering maken om erelid 

te worden. 

 

Mats vindt het een mooi gebaar naar Recup toe voor alles wat ze doen. 

 

Corneel: Ik ben het hier niet mee eens. het gaat erom verbonden te zijn met de groep en de 

vrienden met wie je in Industria zat. Als je Recup eraan toevoegt, voeg je een groep toe die in 

feite losstaat van Industria. 

 

Simon: Ik stel voor dat we de stemming in twee splitsen, één voor het fakbar-gedeelte en een 

andere stemming over het feit dat afgestudeerde studenten geen erelidmaatschap meer 

kunnen kopen. 

 

Beide stemmen gebeuren via handopsteking. 

De AV stemde op Recup niet op te nemen in het artikel zodat zij standaard een 
erelidmaatschap kunnen kopen. De uitslag is als volgt:  
 
Voor: 28 stemmen.  
Tegen: 14 stemmen.  
Onthouding: 9 stemmen.  
 

De AV stemde voor het niet toelaten van het aankoop van een erelid maatschap door een 

lid van Recup. 

 

De AV stemde op het toelating van afgestudeerde Groep T studenten om een erelid 

maatschap te kopen. 

 

Geen meerderheid werd gehaald en een herstemming neemt plaats. 

 

Wout: De meeste mensen nemen niet deel aan de werking van Industria, dus we hebben dit 

niet echt nodig, maar ik denk dat de medewerkers die hard hebben gewerkt het moet kunnen 

krijgen. 

 

Arne: Ik ben eigenlijk tegen het verwijderen ervan. 

Jochen gaat akkoord. 

 

Corneel: Ik ben het ermee eens, maar op dit moment verliezen we geld van ereleden. 

Waarom zouden we mensen die niets voor Industria hebben gedaan een erelid laten worden? 

 

Jethro: Ik denk niet dat dit veel zal veranderen aan het winst aspect. 

 

De AV stemde voor het verwijderen van het paragraaf over het toestaan van het aankoop 

van een erelid maatschap door afgestudeerde studenten. 

 

35 mensen stemden om het te verwijderen. 

16 mensen stemden om het te behouden. 
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De AV stemde voor het verwijdering van dit paragraaf in het IR. 

 

12. Varia  

Mats: Welke dagen wilt de AV nu vergaderen? Want veel mensen zijn erover aan het zagen 

dat we het nu op vrijdag doen. 

 

Yves: Als je hier zit op een vrijdag avond toont het dat je gemotiveerd bent. 

 

Flor: Hoe is het met de investering van bar Recup en het afzuiging? 

 

Mats: Het is geïnstalleerd, maar ik ben niet helemaal tevreden met hoe het gebruikt werd 

omdat het niet deftig werd gebruikt. Ik heb er opmerkingen over gemaakt tijdens vershillende 

vergaderingen. Het had ook een probleem op een gegeven moment, maar het werd opgelost. 

 

Jonas: Voor investeringen zou het fijn zijn als het vooraf gepland en verzonden wordt. En op 

bepaalde discussiepunten zou in de uitnodigingsmail meer uitleg gegeven kunnen worden. 

Mats zal dit voor de volgende keer uitwerken. 

 

 


